
 
1 

 
 
 

Memo 
 
Aan : Visitatiecommissie 

Van : Nicole Peeters 

Datum : 11-07-2022 

Betreft : Reactie op visitatierapport

 
Wat mij als eerste opviel na lezing van het visitatierapport is dat het een heel herkenbaar 
beeld was, voor mijzelf maar ook voor de anderen die het rapport hebben gelezen. Dat geeft 
een goed gevoel, want daaruit blijkt dat we goed inzicht hebben in waar we staan, wat we 
nog te doen hebben en waar we trots op mogen zijn.  
 
De beschreven aandachtspunten hebben we goed op het vizier en er wordt hard aan 
gewerkt. 

• Om de verduurzaming te versnellen, gaan we de gehele vrijgevallen verhuurdersheffing 
daarvoor inzetten. Daarnaast gaan we op een vernieuwende manier renoveren (via 
componentsgewijs renoveren) waardoor er sneller meer bewoners kunnen profiteren van 
energiebesparende maatregelen.   

• Om onze geplande nieuwbouw daadwerkelijk te realiseren, zijn we onze 
samenwerkingsverbanden met bouwpartners nog verder aan het intensiveren en 
proberen we samen met onze gemeenten innovatieve manieren te vinden om procedures 
op het gebied van flora en fauna en ruimtelijke ordening te versnellen.  

• We hadden onze partners vanaf het begin meegenomen in de herijking van onze 
ondernemingsstrategie. Op basis van de wens van de partners gaan we dat ook voor 
andere strategische trajecten doen.  

• Op het gebied van de organisatieontwikkeling hadden we als voornaamste doel gesteld 
om de organisatieontwikkeling verder door te vertalen naar het dagelijkse werk en dit 
breder te laten landen in de organisatie. Mede op basis hiervan is het profiel van de 
nieuwe directeur-bestuurder opgesteld.   

 
Daarnaast mogen we ook aandacht hebben voor de sterke punten die benoemd staan. We 
weten dat Woonconcepters voornamelijk de blik richten op wat nog beter kan en minder 
goed zijn in het vieren van successen. Dus in deze reactie moet er ook ruimte zijn voor de 
beschreven sterke punten. We zijn de afgelopen jaren flink gegroeid, bijvoorbeeld op het 
gebied van echt denken vanuit de bewoner met een bijbehorende hoge klanttevredenheid, 
betaalbaarheid, experimenteren met de wijze van renoveren, creatieve en gerichte inzet van 
vermogen en een innovatieve en doelgerichte organisatie.   
 
Al met al heeft dit geleid tot een gemiddelde groei met een half punt ten opzichte van de 
vorige visitatie en er zat zelfs een 8 tussen. Dat is toch een rapport om trots op te zijn!  
En dat zou ook mijn boodschap aan de Woonconcepters zijn: we komen van ver, we zien dat 
we al enorm gegroeid zijn en we weten ook ontzettend goed waar we nog steeds met veel 
energie aan willen en gaan werken. Sta even stil bij dat goede gevoel en geniet ervan….  
 
Vriendelijke groet,  
 
Nicole Peeters 
directeur-bestuurder 


